

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2018-05-07
Plats:	Orrliden
Närvarande	Alf Svensson Olle Nilsson Michael Petersson Maria Larsson Roger Gill Johan Sjöberg Satu Verlinna Nina Lindström Jan Ehlund
Ej närvarande:	Ulrika Kårefjärd

1. Mötets öppnande

Alf förklarade mötet öppnat.

2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

4. 100-åringen

Janne var inbjuden till mötet för att berätta hur arbetet går kring "100-åringen", boken/häftet som ska tas fram till vårt jubileum nästa år. Vi fick se förslag på innehåll och upplägg.

5. Ordförandens punkt

Peter Lundh kontaktade Alf och nämnde nya träningsformerna som förbundet tagit fram, bla Fotboll-fitness och Motionsfotboll. Alf ser till att bjuda in Peter till nästa styrelsemöte så vi får lite mer info om vad det handlar om och att vi därefter kan fatta beslut om att starta upp detta i någon form.

6. Nya Orrliden

Inget nytt att rapportera mer än att Kommunen eventuellt kan komma igång tidigare med markarbetet.

Imorgon är det ett internt möte rörande planeringen av klubbhusets nya utformning samt uppbokat studiebesök på Larslunda.

7. Konsulentens rapport

- Vi kommer att vara röstmottagare inför förtidsröstningen i höst och Maria har skickat in alla uppgifter som behövs.
- Under våren kommer vi att ha två sammandrag, 27/5 och 10/6, då vi är tveksamma till att kunna hålla något under hösten.
- Anmälan till vår fotbollsskola är nu öppen och än så länge har ca 50st anmälningar kommit in.
- Vi har fått erbjudande på Torky-dispenser via AllOffice samt några rengöringsprodukter och vi beslutar att gå vidare med det erbjudandet.
- Det finns erbjudande om att följa med på landskamp, Sverige – Danmark, och Maria stämde av om det var någon från styrelsen som vill följa med.
- Maria har blivit kontaktad av Johnny Ravinale där han vill ha ett samarbete med föreningen för att få hjälp med marknadsföring av sitt reklamföretag och att vi skulle få vinst på de nya kundorderna han sedan får via föreningen.
- Nu är det dags att ta tag i reparationen av fönsterkarmarna.
- 22/5 är det bolagsstämma för EF Bingo och Micke och Johan representerar klubben.
- Vi behöver upprätta ett GDPR-dokument för föreningens arbete kring personuppgiftshanteringen. Vi behöver även upprätta ett antal biträdesavtal, tex med PWC.

8. Jämställdhetsarbete

Inget nytt att rapportera, men Ulrika ska ta kontakt med Conny Dahlqvist för att få tillgång till material kring jämställdhet som finns hos Sörmlandsidrotten.

9. Ekonomi

Vi gick igenom ekonomirapporten utan anmärkning.

a) Sponsring

Olle bearbetar/erbjuder just nu våra befintliga sponsorer att vara med i 100-åringen.

Vi har även fått OK från TunaTrafik att vara med i boken/häftet.

10. Verksamhetsfrågor

a) Ungdom

Alla serier är i full gång.

Vi har fått en inbjudan till Sebastian Larssons akademi för spelare födda 2005 och Maria har skickat inbjudan vidare till ledarna för dessa lag.

b) Senior

Serien är i full gång även här och hittills är det två vinster på två matcher. Det har kommit tillbaka en del äldre spelare.

Dessvärre har vi fått två bestraffningsärenden, en vid vardera match, där de yngre spelarna är lite för hetlevrade och skriker ur sig dumheter.

c) Arrangemang**1. Valborg**

Arrangemanget flöt på bra och att handla via swish drog in dryga 3500kr. Totalt drog vi in dryga 21 000kr.

Kan vi hitta ett annat alternativ till nästa år? Eldkorgar/ställningar som står mellan de nya planerna och sedan ha torgstånd och samma kringarrangemang som tidigare. Kanske en ljus-show istället för fyrverkerier?

2. Midsommar

I år blir vi ensamma om arrangemanget då Rosenforsparkens vänner tackat nej till ett samarrangemang.

Vi har fått skrivelse från RFP där de noterat vad vi bör tänka på inför firandet, men vi kommer att få låna allt som de tidigare stått för.

Däremot ser vi att det kräver en hel del jobb med allt bakande innan.

3. Skogstorpsdagen

Arrangemanget blir troligen inställt med tanke på ombyggnationen av Orrliden.

11. Skrivelser

Inga inkomna skrivelser.

12. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

13. Nästa möte

Nästa möte är måndag 4/6 kl. 18:00 på Orrliden.

14. Mötets avslutning

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson